
 
 

           
 

Groningen, maandag 22 juni 2020 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex art 38 RvO m.b.t. belofte voor een nieuwe 

brandweerkazerne te Haren 

Geacht College van B&W, 
 

De bouwplannen voor een nieuwe brandweerkazerne aan Felland-Noord in Haren, 
staan ‘on hold’. Het pand van Bolt Wegenbouw aan Felland-Noord is daarvoor zelfs 
al aangekocht. Begin 2020 werd nog hard gewerkt aan het ontwerp en leek de bouw 
na de zomer te kunnen starten. Dat gaat nu voorlopig niet door. De gemeente 
Groningen wil besparen op de kosten waardoor onder andere de nieuwbouwplannen 
voor een brandweerkazerne aan Felland-Noord onder druk zijn komen te staan. De 
nieuwbouw van een brandweerkazerne in Haren is destijds gestopt op last van de 
provincie vanwege het feit dat er een ARHI-procedure liep. De provincie kon dit 
besluit nemen omdat Haren onder verscherpt financieel toezicht stond van de 
provincie, in verband met de op handen zijnde herindeling met Groningen en Ten 
Boer. Daarom mocht de gemeente Haren van de provincie niet investeren in een 
nieuwe brandweerkazerne. Volgens de burgemeester van Haren, Pieter van Veen, 
zou de Harense brandweer in 2020 naar de nieuwe locatie gaan verhuizen. Daar is 
vooralsnog geen sprake van. 
 

  
1. Is het College van B&W bekend met het artikel in Haren/de Krant van 17 juni 

jl.? En zo nee waarom niet? 

  
2. De huidige brandweerkazerne aan de Westersedrift in Haren is gedateerd en 

voldoet niet meer aan de voorgeschreven Arbo-regelgeving. En dat heeft 

nadelige gevolgen voor de aan- en uitrijtijden en voor de werkomgeving en 

werkomstandigheden van het brandweerpersoneel. Waarom wordt er 

afgezien van de bouw van een nieuwe brandweerkazerne in Haren?  

  
3. Vindt het College van B&W dat met betrekking tot de bouw van een nieuwe 

brandweerkazerne, de belofte van de gemeente Groningen, dat Haren het na 

de herindeling beter zou krijgen is nagekomen? En zo ja waarom wel?  
 

4. Kan het College uitleggen waarom omwonenden deze beleidsmaatregel uit 

de krant moesten vernemen en niet zijn meegenomen in het voornemen van 

de gemeente Groningen om de nieuwbouw van een brandweerkazerne ‘on 

hold’ te zetten?  
 



 
 

           
 
 
In afwachting van uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Ton van Kesteren    Amrut Sijbolts 
PVV Gemeente Groningen  Stadspartij 
 

 
  
https://www.harendekrant.nl/nieuws/nieuwbouw-brandweerkazerne-haren-on-hold-
brandweermensen-teleurgesteld/ 
http://rtvn.gr/GaIa 

https://harenerweekblad.nl/artikel/656795/gezond-verstand-haren-strijd-voor-nieuwe-
brandweerkazerne-haren.html 
https://www.dvhn.nl/groningen/Nieuwe-locatie-brandweerkazerne-Haren-bekend-gebied-was-al-
eerder-in-beeld-23977503.html?harvest_referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.nl%2F 
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